
Oświadczenie złożone 

przez senatora Grzegorza Peczkisa 

na 55. posiedzeniu Senatu 

w dniu 31 stycznia 2018 r. 

Oświadczenie skierowane do sekretarza stanu w Ministerstwie Finansów, szefa Krajowej Administracji 

Skarbowej Mariana Banasia 

Szanowny Panie Ministrze! 

W związku z odpowiedzią na oświadczenie złożone na pięćdziesiątym pierwszym posiedzeniu Senatu w 

dniu 7 grudnia 2017 r., udzieloną przez starostę powiatu kartuskiego, proszę o ujęcie w planie kontroli KAS 

Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatu Kartuskiego oraz organizacji (…), wykazanej w udostępnionym 

do odpowiedzi piśmie.  

W szczególności proszę o ewentualne sprawdzenie, czy pojazdy zakwalifikowane podczas rejestracji jako 

zabytkowe, (…), spełniają wymagania stawiane ustawowo przed takimi pojazdami. Według osoby, która 

wskazała mi ten problem, pojazd ten oraz podobne przypadki zostały zarejestrowane jako zabytkowe celem 

uniknięcia płacenia podatku akcyzowego oraz niższych stawek obowiązkowego ubezpieczenia.  

Proszę o sprawdzenie podstaw rejestracji pozostałych pojazdów z listy, których wiek oraz zakończenie 

produkcji modelu nie kwalifikują ich jako pojazdy zabytkowe, a cechy poszczególnych egzemplarzy nie kwa-

lifikują do uznania ich za pojazdy o szczególnej wartości dla historii motoryzacji. 

Z wyrazami szacunku 

Grzegorz Peczkis 
 


